

High School Project Contest – Application Form and Abstract International Conference on International Colleges 2025

Please fill out the details below and submit the completed form by email to icic@thu.edu.tw.

The application **email subject line** should be “**ICIC 2025 High School Project (your project title)**”.

Application Deadline: April 10, 2025 (Extended to April 17, 2025 at 10PM).

If there are any submission-related questions, please contact Ms. Angela Yang via the following email address: icic@thu.edu.tw, or by telephone at (04) 2359-0121 #39300.

請完成填寫下方表單，並透過電子郵件將此表提交至 icic@thu.edu.tw，電子郵件標題為 “ICIC 2025 High School Project（您的標題名稱）”。

申請截止日期：2025年4月10日（**延期至2025年4月17日**）

如果有任何與提交相關的問題，請透過電子郵件聯繫楊錦芳小姐：icic@thu.edu.tw，或致電（04）2359-0121分機39300。

By submitting this application form, you agree that your work is part of the exhibition at ICIC 2025.

繳交本活動申請書視為同意主辦方於研討會當天展示其海報作品。

Note: Please write your Full English Name as prescribed in your passport.

Section 1: Group Information and Contact Information 第一部分：團隊資訊和聯繫資訊					
No.	School 學校	Chinese Name 中文名字	Full English Name 英文名字	Phone Number 電話號碼	Email 信箱
1					
2					
3					
4					
Section 2: Instructor (if any) 第二部分：指導教師（如果有的話）					
Department 系所					
Professional Title 職稱		Chinese Name 中文名字	Full English Name 英文名字	Phone Number 電話號碼	Email 信箱
Section 3: Project Information 第三部分：專題資訊					
Title 標題					
Topic Category 主題類型		☐ Research 研究 ☐ Expository 說明 ☐ Creative 創意			
Abstract (maximum 300 words) 摘要 (最多 300 字)					